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Rondvraag Graafschap Hornelaan. 

• Graafschap Hornelaan. Inmiddels vraag ik al van 2017 of de parkeerplaatsen tussen de 
bomen bij het appartementencomplex t.o. de ingang van het parkeerterrein van het 
ziekenhuis kunnen worden verbeterd.  

• In 2023 op 13 januari heb ik wethouder Winters foto’s toegestuurd. In 2017 heb ik al foto’s 
naar wethouder van den Heuvel gestuurd. Allemaal zonder resultaat. In 2015 zijn er 
fietsstroken aangelegd, toen is door de gemeente geen rekening gehouden met 
vergunningparkeerders. Noodgedwongen is men toen tussen de bomen gaan parkeren met 
alle gevolgen van dien. Het is echt schandalig hoe de strook erbij ligt.  

• WAAROM IS ER GEEN OPLOSSING GEZOCHT VOOR HET PROBLEEM WAT DOOR DE AANLEG VAN DE FIETSSTROOK 
IS ONTSTAAN? 

• Op 31 januari volgt een schrijven dat de situatie op locatie is bekeken. De afdeling groen 
moet nog goedkeuring geven om 6 tot 7 parkeerplaatsen aan te leggen. Inmiddels zijn we 
ruim 8 maanden verder en hebben wij niets meer vernomen. 

• Op 24 mei volgt de mededeling dat er begin mei 2023 een boom effect analyse is uitgevoerd 
bij de Graafschap Hornelaan. Zodra het resultaat bekend is kan er worden bekeken of en hoe 
er parkeerplaatsen kunnen worden aangelegd. 

• WAT IS DE UITKOMST VAN DE BOOM EFFECT ANALYSE? 

• KUNNEN ER PARKEERPLAATSEN WORDEN AANGELEGD ZO JA WANNEER GAAT DAT GEBEUREN ZO NEE WAT IS DE 
OPLOSSING DIE U KUNT BIEDEN? 
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